



EARLY YEARS FEES STRUCTURE & PROCESS AY 2021-2022

OPTION 1: Morning Session - Early Years Tuition Fees

Level	Age (as of 15th Sept. 2021)	School Fees			
		Total Fees	Registration Fee	Advance Payment (1/8/2021)	Monthly Installment (7 months)
Tiny Tots, PreFSL & Foundation Stage Listener (FSL)	9 months, 1 year, 2 years and 3 months	1590	200	340	150
Foundation Stage 1 (FS1)	3 years and 6 months	1760	200	405	165
Foundation Stage 2 (FS2)	4 years and 6 months	1980	200	520	180

الرسوم الدراسية لمراحل التعليم المبكر للعام الدراسي 2021/2022



الإختيار الأول: الرسوم الدراسية للتعليم المبكر - الدوام الصباحي

الرسوم الدراسية				العمر (اعتباراً من 15 سبتمبر 2021)	المرحلة
الأقساط الشهرية (7 أشهر)	الدفعة المقدمة (1/8/2021)	رسوم التسجيل	إجمالي الرسوم		
150	340	200	1590	9 شهور 1 سنة 2 سنة و 3 شهور	-الأنامل الصغيرة -التأسيسية قبل المستمع -التأسيسية مستمع
165	405	200	1760	3 سنوات و 6 أشهر	التأسيسية الأولى
180	520	200	1980	4 سنوات و 6 أشهر	التأسيسية الثانية

Tuition fees details for EY- Afternoon and Online Sessions are available upon request from our EPG Hotline Team, which can be contacted at 1811811.

**تتوفر تفاصيل الرسوم الدراسية للدوام المسائي و للتعليم عن بعد
(أونلاين) لدى خدمة العملاء، و الذي يمكن الاتصال بهم على
١٨١١٨١١**

- 200 KD Registration fee is non-refundable.
- Advance payment payable by 1st August 2021.
- Monthly payments will be paid in 7 installments due on the first of each month from October to April.
- Timely payment is required to ensure continuity of The English Playgroup services.
- Early Years tuition fees include books, trips, meals and school uniform for the child.

• 200 دينار حجز المقعد غير مستردة .

• الدفعة المقدمة تستحق الدفع قبل 1/8/2021 .

• تستحق الاقساط الشهرية بمعدل 7 اشهر متساوية اعتبارا من اليوم الاول من شهر اكتوبر ولغاية ابريل.

• الالتزام بسداد الاقساط الشهرية في موعدها شرط أساسي لاستمرار الخدمات.

• تشمل رسوم التعليم المبكر الكتب، الرحلات، الوجبات الغذائية، الزي المدرسي للطالب .

Discount Policy

- Siblings discount 10%.
- Late registration discount effective 1/10/2021.
- Discount calculated from 1/10/2021 at 10% of total fees increasing by 10% every 1st of subsequent months.
- Students with multiple discounts will be eligible to the one discount with the highest percentage.

سياسة الخصم

- للأخوة خصم 10 %.
- يحتسب خصم الالتحاق المتأخر اعتباراً من 1/10/2021.
- يمنح الطالب خصم الالتحاق المتأخر من تاريخ 1/10/2021 بنسبة 10% من إجمالي الرسوم تزيد 10 % أول كل شهر لاحق.
- في حال الحصول على أكثر من خصم، يعتمد خصم واحد فقط و هو الخصم الأعلى.

Cancellation Policy

- Effective date of cancellation will be applied as per written cancellation form.
- Any refunds will be payable after deducting the registration fees and the monthly payments from the first date of attendance until the date of cancellation request plus the cost of school uniform.
- 100% payment is due if cancellation is on or after 1st of March 2022.

سياسة إيقاف التسجيل

- يعتمد إيقاف التسجيل من تاريخ تقديم طلب إيقاف التسجيل خطياً.
- يعاد المبلغ المدفوع بعد خصم رسوم التسجيل والأقساط الشهرية من تاريخ الإلتحاق حتى تاريخ طلب إيقاف التسجيل بالإضافة إلى تكلفة الزي المدرسي.
- تستحق كامل الرسوم الدراسية في حال تقديم طلب إيقاف التسجيل في أول مارس 2022 وما بعد ذلك.